
ŠMARTNO OB SAVI

V začetku decembra so se štiri pio-
nirske ekipe GD Šmartno udeležile
občinskega pionirskega tekmovanja
v Bizoviku. Uspešno so zastopale
»barve« naše KS, saj so odlično od-
govarjale na teoretična vprašanja iz
gasilskih veščin. Pokazale so solidno
pripravljenost kot rezultat pravil-
nega dela s pionirji—gasilci. O roko-
vanju z gasilskimi napravami jih sez-
nanja Anton Keber. Za podmladek
se v Šmartnem ni treba bati.

Obiskal nas je poveljnik občinske
gasilske zveze Janez Trkov. S člani
GD Smartno se je pogovarjal o do-
sedanjem delu, tekočih problemih in
bodočih nalogah. Pohvalil je urejeno
delovanje. Ob tem je dobilo GD
nekaj cevi, zvočnik in deset čelad.
Ustrezna in popolna oprema je eden
pomembnih dejavnikov za priprav-
ljenost gasilcev posredovati, ko je
potrebno. GD Šmartno se za opremo
prisrčno zahvaljuje.

12. decembra je v našem domu ob-
čanov gostovalo KUD Slape. V pre-
cej polni dvorani je uprizorilo dva-
najst skečev s sodobno, vsakdanjo
tematiko (reklame, pomoč moških v
gospodinjstvu, stanovanjska stiska
itd.) Nastopajoči so z domiselno igro
znali razvedriti in zadovoljiti piisot-
ne, ki so z zanimanjem sledili doga-
janju na sceni. Po končani prireditvi
je režiser povedal, da sestavlja sku-
pino 16 igralk in igralcev ter da so
omenjene skeče s skupnim naslovom

Veseli večer odigrafi tokrat že deve-
tič. Želeti je, da bi bilo KUD Slape še
kdaj gost pri nas.

Dvorana v Šmartnem je primerna
za tovrstne prireditve; postaviti bi
bilo trcba le primeren oder.

Večja skupina mladincev ter nekaj simpatizerjev NK Smartno so sodelovali
pri delovni akciji na bodočem športno-rekrearijskem centru. Odstranjevali so
grmovje in drevesa, tako da bo zemljišče lahko v celoti zravnano. V začetku ja-
nuarja so z delom začeli tudi najeti stroji, ki pa jih je težko dobiti. Nato bo treba
pobrati kamenje in navoziti zemljo. Hitrost izvajanja del bo odvisna od višine
potrebnih finančnih sredstev in vremena.

KO ZRVS je imela 17. decembra
svojo letno konferenco. Predsednik
Lado Grad je ob navzočnosti člana
občinskega odbora ZRVS in pred-
stavnikov družbenopotitičnih orga-
nizacij v KS seznanil prisotne o delu
organizacije v letu 1977, ko je le-ta
tudi oživela. Vsak teden so bile strel-
ske vaje, organizirana so bila preda-
vanja in taktična vaja na terenu. Na
konferenci so bili izvoljeni organi,
posamezni člani so prevzeli tudi
razne funkcije. Za leto 1978 so spre-
jeli smerniee in delovni načrt organi-
zacije. Poudarjena je bila želja po še

večjem vključevanju mladih v strel-
sko sekcijo. Na koncu so bila nekate-
rim posameznikom in krajevni orga-
nizaciji podeljena priznanja občin-
skega odbora, najboljšim pionirjem,
mladincem ter članom pa plakete za
dosežke na tekmovanju v počastitev
dneva JLA.

Osem članov OO ZSMS Šmartno
se je konec decembra udeležilo v
Zajčji dobravi enodnevne politične
šole za mladinske aktiviste iz krajev-
nih skupnosti. Znani občinski druž-
benopolitični delavci so mladim pre-
davali o družbenopolitičnih organi-
zacijah kot subjektivnem dejavniku
v naši družbi, o njihovi aktivnosti pri
pripravah na volitve ter o redni sa-
moupravni dejavnosti delovnih Ijudi,
o krajevni skupnosti, njenih značil-
nostih in vlogi, o pripravah in nalo-
gah pred kongresom ZSMS itn. Po
vsaki zaključeni temi se je razvila
razprava.

Za 23. december je bil sklican zbor
občanov, na katerem bi obravnavali
morebitne dopolnitve ali spremembe
statuta KS Šmartno in proučili ute-
meljene predloge. Žal so krajani —
raznih redkih izjem — pokazali po-
polno nezanimanje za zbor in se va-
bilu sploh niso odzvali. Kdaj bo pri-
soten večji čut za uresničevanje sa-
moupravnih pravic in dolžnosti de-
lovnih ljudi in občanov?

Poleg postopnega izvrševanja del
na športno-rekreacijskem centru nas
čakata v letu 1978 še dve pomembni
nalogi: volitve in nadaljevanja uredi-
tev zgornjih prostorov v domu obča-
nov. Priprave na urejanje prostorov
so v teku. Ti bodo velika pridobitev
za vse družbenopolitične organiza-
cije v KS. Postopek evidentiranja
možnih kandidatov za delegacije je
že končan, precej dela pa bo še po-
trebnega pri drugi fazi — kandidira-
nju.

KS je organizirala za otroke obisk
vselej priljubljenega dedka Mraza. V
prijetno okrašenem domu občanov
je njegovo spremstvo najprej uprizo-
rilo kratko igrico. Sledila je točka, ki
so jo otroci najbolj nestrpno in z za-
nimanjem pričakovali. Dedek Mraz
je vsakemu izročil vrečko z dobrota-
mi, otroci pa so — nekateri boječe,
drugi veselo — dobrodušnemu možu
s kučmo in sivo brado povedali
pesem ali kaj zapeli.

Popravek: V prejšnji številki Nsk
sta se nam vrinili dve napaki. Pra-
vilno se glasi:

3. odstavek: Želja pobudnikov
gradnje je ohranjena in kultivirano
naravo vrniti

7. odstavek: Trševa mama je bila
Marija Artač in ne, kot je bilo objav-
ljeno.

JOŽE DOVŽAN


